
Føllenslev Vandværk 

 

Grundlæggende mener jeg at den faste målerafgift bør sættes så den dækker de basis 

omkostninger der er ved at drive vandværket. 

Samt at udgifterne ved en tilslutning er den samme lige meget om den leverer meget eller lidt 

vand. 

 

Derfor vil jeg gerne foreslå en aftale, hvor alle forbrugere afregnes ens og efter deres forbrug. 

 

Alle grundbeløb og afgifter skal være ens. 

0-1000 m3   normal takst 

1001- ???? m3  Reduktion af vandpris på 50 %. 

 

Det er vigtigt at der er store forbrugere med i vandværket. Både for at værre med til at betale, 

men også for at sikre et vist forbrug/udskiftning af vandet i rørene.  

 

Med Venlig hilsen  

 

Rasmus Poulsen  

Eskebjergvej 13 

4591 Føllenslev. 


